



<p>Welcome</p> <p>Scripture reading: The earth is the LORD's and everything in it, the world and those who live in it, for he has founded it on the seas and established it on the rivers. Psalm 24:1-2</p>	<p>歡迎</p> <p>經文頌讀 1 地和其中所充滿的，世界和住在其中的，都屬耶和華。2 他把地建立在海上，安定在江河之上。 詩篇 24:1-2</p>
<p>Song:</p>	<p>詩歌</p>
<p>Confession</p> <p>Scripture reading: Repent! Turn away from all your offenses; then sin will not be your downfall. ³¹ Rid yourselves of all the offenses you have committed, and get a new heart and a new spirit. Why will you die, O house of Israel? ³² For I take no pleasure in the death of anyone, declares the Sovereign LORD. Repent and live! Ezekiel 18:30-32</p> <p>To say all together: Out of the depths I cry to you, O LORD; ² O Lord, hear my voice. Let your ears be attentive to my cry for mercy. ³ If you, O LORD, kept a record of sins, O Lord, who could stand? ⁴ But with you there is forgiveness; therefore you are feared. ⁵ I wait for the LORD, my soul waits, and in his word I put my hope. ⁶ My soul waits for the Lord</p>	<p>認罪禱告</p> <p>經文頌讀 30 所以，以色列家啊，我必按你們各人所做的審判你們。當回轉，回轉離開你們一切的罪過，免得罪孽成為你們的絆腳石。這是主耶和華說的。31 你們要把所犯的一切罪過盡行拋棄，為自己造一個新的心和新的靈。以色列家啊，你們為甚麼要死呢？32 我不喜歡有任何人死亡，所以你們當回轉，要存活！這是主耶和華說的。」 以西結書 18:30-32</p> <p>會眾同讀 1 耶和華啊，我從深處求告你！2 主啊，求你聽我的聲音！求你側耳聽我懇求的聲音！3 耶和華啊，你若究察罪孽，主啊，誰能站得住呢？4 但在你有赦免之恩，要叫人敬畏你。5 我等候耶和華，我的心等候；我也仰望他的話。6 我的心等候主，勝於守夜</p>

<p>more than watchmen wait for the morning, more than watchmen wait for the morning. ⁷ O Israel, put your hope in the LORD, for with the LORD is unfailing love and with him is full redemption. ⁸ He himself will redeem Israel from all their sins. Psalm 130:1-8</p> <p>Time of Silent Confession</p> <p>Scripture reading: In Christ we have redemption through his blood, the forgiveness of our trespasses, according to the riches of his grace.; Ephesians 1:7</p>	<p>的等候天亮，勝於守夜的等候天亮。7 以色列啊，你當仰望耶和華，因耶和華有慈愛，有豐盛的救恩。8 他必救贖以色列脫離一切的罪孽。 詩篇 130:1-8</p> <p>認罪默禱</p> <p>經文頌讀 7 我們藉着這愛子的血得蒙救贖，過犯得以赦免，這是照他豐富的恩典，以弗所書 1:7</p>
<p>Song:</p>	<p>詩歌:</p>
<p>Catechism Slot</p>	<p>教義問答</p> <p>https://newcitycatechism.com/translations/chinese-simplified.html</p>
<p>Community Life</p>	<p>聚會資訊</p>
<p>Link for live translation</p>	<p>即時翻譯連結</p> <p>https://www.stclementschurchmanchester.org/live-service-translation</p>
<p>Community Prayers:</p> <p>The Lord's Prayer Our Father in heaven, hallowed be your name, your kingdom come, your will be done, on earth as in heaven. Give us today our daily bread. Forgive us our sins as we forgive those who sin against us.</p>	<p>關愛禱告:</p> <p>主禱文 我們在天上的父： 願人都尊你的名為聖。 願你的國降臨；</p>

<p>Lead us not into temptation but deliver us from evil. For the kingdom, the power, and the glory are yours now and for ever. Amen.</p>	<p>願你的旨意行在地上， 如同行在天上。 我們日用的飲食，今日賜給我們。 免我們的債， 如同我們免了人的債。 不叫我們遇見試探； 救我們脫離凶惡。 因為國度、權柄、榮耀，全是你的， 直到永遠。阿們！</p>
<p>Bible Reading</p>	<p>聖經頌讀</p>
<p>Sermon</p>	<p>見證主道</p>
<p>Songs</p>	<p>詩歌</p>
<p>Final Prayer and Blessing</p>	<p>禱告祝福</p>